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متن پرسش

سلام پیرو سوال 7927 من از منبعی موثق شنیدم که این حدیث مستند نیست و استنادش مشکل

دارد بنابراین از نسبت دادن به خداوند باید پرهیز شود . اما سخن خوبی است باز هرطور صلاح می

دانید

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: بنده هم معتقدم به عنوان حدیث نمیتوان به آن سخن نظر کرد بلکه یک

تجربهی سلوکی است . به همین جهت هم از اشعار حافظ شاهد بر آن آوردم. آنچه در این موارد داریم

از نوع فرازی است که از دعای ابوحمزه آوردم. موفق باشید


